
اســطوره های  از  یکــی  ســاعی  هــادی 
تکواندوی ایران پس  از چند سال دوری از 
کارهای اجرایی و تشکیلاتی و مربیگری، 
از چنــد مــاه پیــش به عنــوان مدیــر فنی 
تیم های ملی تکواندو مشغول فعالیت 
شده اســت. هادی ساعی که با کسب دو 
طلا و یک برنز در المپیک ها موفق ترین 
چهــره ورزشــی ایــران در ایــن بازی های 
پراعتبار محســوب می شود، حالا وظیفه 
دارد تحولــی در تکواندو پدید بیــاورد. او 
سال ها در جایگاه منتقد فدراسیون تأکید 
بر اجرای مواردی داشت که حالا فرصت 
دارد خــودش آنها را عملــی کند. این در 
حالی اســت که به خاطر شــیوع ویروس 
»کووید19« مدت هاست که فعالیت ها و 
برنامه های گروهی و به تبع آن مسابقات 
ورزشــی تعطیــل شــده و به تازگی مجوز 
رشــته های  ورزشــکاران  تمریــن  آغــاز 

انفرادی صادر شده است.
آقا هــادی! از تکوانــدو و تصمیم های  �

جدید چه خبر؟
اخیراً جلسه ای در فدراسیون تکواندو 
داشــتیم و طــی آن تصمیــم گرفته شــد 
کــه در صورت مســاعد شــدن اوضــاع و 
اجــازه وزارت ورزش، اردوهای تیم ملی 
تکواندو و تمرینات گروهی آن را از هفته 
دوم خردادمــاه شــروع کنیم. ایــن البته 
فقط یــک تصمیم اولیه اســت و اجرای 
آن به عوامل مختلف و بخصوص اجازه 
مقام هــای ذیربــط بســتگی دارد. مجــاز 
شــدن تمرینــات در رشــته های انفرادی 
قطعــاً باعــث امیــدواری بیشــتر مــا بــه 

اجرای برنامه مذکور است.
با ایــن حــال تکوانــدو ایــران بــه دو  �

ســهمیه المپیک توکیو در بخش مردان 
دست یافته و بیش از آن برایش متصور 

نیست.
درســت اســت که  تمــام مســابقات 
ورزشــی در ســطح جهان تعطیل شــده 

ولی رقابت های کسب سهمیه آسیا هنوز 
برگزار نشــده و به ســبب شــیوع کرونا به 
آینــده ای نامعلوم موکول شــده اســت. 
ایــن پیکارهــا بــه مــا شــانس کســب دو 
ســهمیه تازه در قسمت زنان را می دهد 
و ایــن امــری نیســت کــه خــارج از تــوان 
تکواندوکاران شایســته زن ایران باشد. با 
احتســاب جابه جا شــدن زمان برگزاری 
مســابقه های قهرمانــی جهــان 2020 و 
نامشخص بودن شــرایط بقیه دیدارها، 
فقــط باید صبر کرد و دید که فدراســیون 
بین المللی تکواندو چه برنامه ای در این 

خصوص دارد.
در حال حاضر تکواندو ایران در کدام  �

جایگاه و وضعیت قرار دارد؟
مشــکل اصلــی ملی پوشــان تکواندو 
مــا طــی ســال گذشــته مســائل روحی-

 روانــی بود. برگــزاری دیدارهــای متعدد 
و گرندپری هــای پرشــمار در طول ســال 
و لــزوم شــرکت مان در ایــن رقابت هــا، 
بچه های ملی پوش را واقعاً خســته و به 
لحاظ روحی مســتأصل کرد و استرس و 
اضطــراب فراوانی به آنها تحمیل شــد. 
درســت اســت که دو تکوانــدوکار مرد ما 
با کســب ســهمیه المپیک از فشــارهای 
روانی خارج شــدند اما بقیه که همچنان 
درصدد کسب سهمیه بودند، بر اثر فشار 
این قضیه فرســوده شــدند. هــر ماه یک 
تورنمنــت مهــم تکوانــدو در یک کشــور 
برگزار می شــد و لــزوم و اهمیت کســب 
مجوز المپیک ســبب می شــد حضوری 
کامل و قدرتمند در این رقابت ها داشته 

باشیم.
ایــن  � از  خــروج  بــرای  راهــکاری  چــه 

وضعیت دارید؟
وقتــی اردوهــا شــروع شــود و بچه ها 
دوباره دور هم جمع شــوند، با مشارکت 
فریبــرز عســگری ســرمربی تیــم ملــی 
بــرای  را  برنامه هایــی  وی  همــکاران  و 
بــه  آنــان  از  روحــی  فشــارهای  کاهــش 
اجــرا درمی آوریم. اضافه بر تســت های 

معمــول آمادگی جســمانی و ســنجش 
ســری  یــک  بچه هــا  بدنــی  قــدرت 
برنامه هــای ترمیمــی روحی- روانی نیز 
خواهیم داشــت تا با آرامش بیشتری در 
ادامــه ســال فعالیت کننــد. البته همین 
اختیــار  روانشــناس در  یــک  حــالا هــم 
بچه هــای تیــم ملــی اســت امــا ایــن به 
تنهایی حلال مشــکلات نیســت و کارها 
بیشتر به خود بچه ها بستگی دارد. اینکه 
چطــور توصیه های موجــود را بپذیرند و 
در این زمینه اقــدام کنند و هر کار لازمی 
را بــرای بازیابی نشــاط و ســلامت روانی 

خویش انجام بدهند.
به نظر شما تأخیر یک ساله در برگزاری  �

المپیک توکیو بیشتر به سود ما است یا به 
ضررمان؟

فکــر می کنــم ضررهــای آن بیشــتر 
باشــد زیرا ورزشکارانی که سهمیه کسب 
کرده انــد در یک ســال باقی مانــده تا آن 
رقابت هــا در خطــر افزایــش وزن قــرار 
می گیرنــد و گاهی مجبور به کوچ اجباری 
بــه وزنــی بالاتر می شــوند و نمی تــوان و 
نبایــد بــا کاســتن چندبــاره از وزن آنهــا، 
ایــن ورزشــکاران را ناکارآمدتــر کــرد. اگر 
اولیــه اش  و  قبلــی  موعــد  در  المپیــک 
)مــرداد 1399( انجام می شــد، احتمال 
و خطری که گفتــم، به خودی خود رنگ 
می باخت و »ورزشکاران سهمیه گرفته« 
با کمترین ضایعــات و نزول به المپیک 
می رفتنــد و بــه بالاترین نتیجــه متصور 

برای خود می رسیدند.
  بالطبع شما باید برای سایر رویدادهای  �

بین المللی از جملــه پیکارهای قهرمانی 
جهــان و گرندپری ها هم تــدارک ببینید و 
آن هــم در حالی کــه ته ذهن تــان دغدغه 

شرکت در المپیک را هم دارید.
المپیــک  اگــر  اســت.  همین طــور 
در زمــان اصلــی خــود برگــزار می شــد، 
بــه آن  پیــش رو  فقــط در دو ســه مــاه 
می اندیشــیدیم و بعداً دفتر آن را بســته 
و به ســراغ پروژه های بعــدی می رفتیم 

اما حــالا مجبوریم به طور همزمان برای 
هــر دو مــورد یعنی هــم المپیــک و هم 
ســایر فعالیت هــا برنامه ریــزی و اقــدام 
کنیــم و کارهــا چنــد پــاره می شــود و هر 
یک روی دیگری اثــر منفی می گذارد. در 
واقــع نتیجــه و محصــول رقابت های 5، 
6 ماه گذشــته اگر قضیه کســب ســهمیه 
المپیــک را قلم بگیریم، عملًا دود شــد 
و بــه هــوا رفت و همــه برنامه هــا به هم 
ریخت، ضمن اینکه به خاطر کرونا هیچ 
برنامه تازه ای هم برای ماه های پیش رو 
تنظیــم و قطعــی و اعلام نشــده اســت. 
ایــن وضعیــت البتــه  نــه فقــط مختص 
مــا بلکه متعلــق به تمامی دنیا اســت و 
همــه مانده اند که چه بکنند تــا در زمان 
برگزاری المپیک و ســایر تورنمنت ها در 
شــرایط ایده ال خود قرار داشــته باشند. 
بســیاری از ســهمیه های المپیــک ما در 
ورزش هایــی  در  و  انفــرادی  رشــته های 
حاصــل آمــده کــه وزنــی هســتند و روی 
آنها نمی توان یــک برنامه ریزی طولانی 

داشت.
جدای از اینهــا چه چیزهایــی را برای  �

آینده تکواندو مدنظر دارید؟
توجــه بیــش از حــد بــه ملی پوشــان 

تکواندو و همان 10 یا 11 نفری که در مسیر 
کســب ســهمیه المپیک قــرار داشــتند، 
ســبب شــد مســئولان از پشتوانه ســازی 
غافــل بمانند و تــا حــدودی جوانان رها 
شــوند و به انــدازه کافی پــرورش نیابند. 
این در حالی اســت که جوانترهای ما در 
این رشته بســیار خوب اند و اگر بدرستی 
روی آنها کار شــود، به ســتاره های نســل 
جدیــد تکوانــدو ایــران تبدیــل خواهنــد 
شــد.من در مقطعــی تعــدادی از ایــن 
جوانــان را به تمرینات تیــم ملی اضافه 
کــردم تا پخته تــر و به تدریــج ملی پوش 
شــوند امــا ماجرای کرونا ســبب شــد در 
اواخــر ســال از آنهــا بخواهــم دیگــر بــه 
تمرینــات نیایند و برای ســال 1399 آنها 
را مد نظــر قــرار خواهــم داد. اصولاً یکی 
از طرح هــای جــدی و مهم من تشــکیل 
تیم های ملی دوم و سوم برای کشورمان 
اســت تا در عین داشــتن یــک تیم ملی 
الــف، حداقــل یــک تیــم ب هم داشــته 
باشــیم تا در راســتای تیم اصلی حرکت 
کنــد و هــر موقــع لازم شــد افــراد آن بــه 

ترکیب تیم ملی اصلی تزریق شوند.
 آقــا هــادی، شــما یــک وجــه ثانویه و  �

هنری هم دارید و آن شــرکت در سریال ها 

و فیلم های ســینمایی اســت ولــی تمام 
و  اکشــن  آثــار  در  و  رزمــی  نقش هایتــان 
پلیســی اســت  و همیشــه دســتیار رئیس 
پلیس هســتید که با تبحر هــای رزمی تان 
دشــمنان را تارومــار می کنیــد. آیــا وقت 
آن نرســیده اســت که نقش های ملایم تر 
را هم تجربــه و در فیلم هــای خانوادگی و 
اجتماعی و سایر ژانرها هم بخت آزمایی 

کنید؟
بدم نمی آیــد چنیــن کاری بکنم اما 
بــه ســبب شــناختی کــه از من هســت و 
شــهرتی که دارم بدیهی اســت که از من 
برای کارهای اکشــن و نقش هــای رزمی 
دعــوت  کننــد و چیزهای دیگــری به من 
پیشــنهاد نشــود. با این حــال در یکی دو 
سال اخیر در یکی دو فیلم غیر رزمی هم 
شــرکت کرده ام که یکی کاری اجتماعی 
بــود که پخش هم شــد و دیگری فیلمی 
مرتبط با اســب و ســوارکاری است که به 
ســبب تعطیلی ســینماها پخــش آن به 
تأخیــر افتــاده اســت. به هر حــال من به 
ســبب شــهرتی که دارم و جایگاه فردی 
و اجتماعــی ام، بایــد تصمیم هایی را در 
ایــن زمینه بگیــرم که به ضررم نباشــد و 

وجهه ام را خراب نکند.

گــروه ورزش/ این روزها تب و تــاب برگزاری 
رقابت هــای لیــگ برتــر فوتبــال ایــران بــالا 
گرفتــه اما سرنوشــت آن مشــخص نیســت. 
مهم ترین مســأله در حال حاضر تست های 
کروناســت کــه باید بــرای تیم هــای مختلف 
شــرایط یکسانی وجود داشــته باشد و مقوله 
دیگر نظارت بر انجام تست هاســت. محمد 
جواهــری مدیرعامــل گل گهــر اعــلام کرده 
تاکنــون هیــچ ناظــری از فدراســیون فوتبال 
محــل  در  ورزشــی  پزشــکی  فدراســیون  و 
و  نداشــته  حضــور  تیــم  ایــن  تســت گیری 
وضعیت به گونه ای است که هر تیمی هر جا 
بخواهد، تست می دهد.« این درحالی است 
کــه چنــد روز قبل رضا ســعیدی ســخنگوی 
فدراســیون پزشــکی ورزشــی اعــلام کــرد که 
نظــارت انجــام تســت های کرونا بــه صورت 
جدی از ســوی افســران کنترل ســلامت این 
فدراســیون که به صــورت خاص در سراســر 
کشور آموزش دیده اند انجام می شود و هیچ 
گونه مماشــاتی در این راستا صورت نخواهد 

گرفت.
نیاز به 4000 تست کرونا در لیگ برتر �

آیــا  اینکــه  مــورد  در  ســعیدی  رضــا 
تســت هایی که باشــگاه ها انجــام می دهند، 
مورد تأیید فدراسیون -پزشــکی ورزشی قرار 
دارد، این پاسخ را داد: »تست هایی که انجام 
می شــود، توســط آزمایشــگاه هایی است که 
تست PCR انجام می دهند که قبلًا تأییدیه را 
از وزارت بهداشت گرفته اند. منتها در جلسه  
روز گذشــته )سه شنبه( قرار شــد که ما 2 یا 3 
آزمایشگاه که دقت بالاتری دارند را مشخص 
کنیم.« او در مورد اینکه تست ها گران هستند 
و بــه نظر می رســد یکــی از دلایل باشــگاه ها 
که می گویند مســابقات تعطیل شود همین  
مســأله اســت، به رادیــو ورزش گفــت: »این 
درســت اســت. برآوردی که کردیم، فقط در 
لیگ  برتر تا انتهای مســابقات 4 هزار تســت 
لازم است. دیروز در جلسه قرار شد با وزارت 

بهداشــت رایزنی کنیم تا باشگاه ها از تعرفه 
دولتی استفاده کنند.«

پیش بینی بیرانوند درباره تیم ها �
بیرانونــد،  علیرضــا  شــرایط،  ایــن  در 
دروازه بــان ملــی پوش پرســپولیس در مورد 
نامه انصرافــی 4 باشــگاه لیگ برتری گفت: 
»ایــن چهار تیم خیلــی زود انصراف دادند و 
فکر می کنم یک هفته قبل از شــروع بازی ها 
این تیم ها می شــوند 9 تــا 10 تیم!  مطمئنم 
دیگــر تیم ها کــه می گویند ما مــورد کرونایی 
نداریــم، یک هفته قبل از مســابقات دارنده 
می شــوند و آن موقع وقت برای قرنطینه دو 

هفته ای نیست.«
هیچ بحثــی در مورد لغو کامل مســابقات  �

نیست
بــر اســاس راهنمــای گام دوم مبــارزه با 
کووید-19، در صورت وجود بیش از 5 نفر با 
علایم مثبت، فعالیت تیم مربوطه تا زمان 
بهبــود مبتلایــان و کســب گواهی ســلامت، 
معلق خواهد شــد. بنابرایــن موضوع مهم 
در این بخش، سرنوشت برگزاری مسابقات 
در صورت تعلیق تیم هایی است که تعداد 
مبتلایــان آن ها به بیــش از 5 مورد باشــد و 
به طــور حتــم چنین اتفاقــی، پرونــده لیگ 
دســتخوش تصمیمــات متفاوتــی خواهــد 

کــرد. بــا ایــن حــال، ســخنگوی فدراســیون 
در  آیــا  اینکــه  مــورد  در  پزشکی-ورزشــی 
جلســات صحبتی از تعطیلی مســابقات و 
لغــو لیگ بــوده، چنیــن پاســخ داد: » هنوز 
هیــچ بحثی در مــورد لغو کامل مســابقات 
و لیگ برتــر نشــده و تمــام ســعی مــان را 
می کنیم؛ تا آنجا که بشــود با سلامت کامل 

مسابقات را برگزار کنیم.«
واکنــش معاون وزیر بهداشــت به ابتلای  �

چند بازیکن
ایرج حریرچی معاون وزیر بهداشــت، 
درمــان و آمــوزش پزشــکی در خصــوص 
ابتــلا بعضی از اعضــای تیم هــای فوتبال 
به بیماری کرونا، چنین واکنشــی داشــت: 
»تســت هایی کــه کشــف شــده دســتاورد 
ایــن  اینکــه  یعنــی  می شــود،  محســوب 
تمرینــات  در  یــا  جامعــه  در  بازیکنــان 
انفــرادی خــود مبتــلا شــده اند. دیــروز بــا 
مسئولان مربوطه صحبت کردیم. ما یک 
پروتکل داده ایم که مطابق با پروتکل های 
پروتکل هــای  مثــل  و  اســت  بین المللــی 
کشــورهایی که در سطح ما ابتلا داشته اند. 
آنهــا  اســپانیا.  و  ایتالیــا  آلمــان،  ماننــد 
تمرینات شــان را شــروع کردنــد و بوندس 

لیگا هفته دومش را هم گذرانده است.«

حسینی: بازی ها تعطیل شود مدیران سود  �
می کنند

سید جلال حســینی کاپیتان پرسپولیس 
درباره شــروع تمرینــات پرســپولیس درباره 
اینکه برخی باشگاه ها خواهان تعطیلی لیگ 
هســتند، به ایســنا گفت: »فدراسیون فوتبال 
و ســازمان لیــگ بایــد بــا اســتفاده از نظرات 
کارشناســان یــک تصمیــم قاطــع بگیرنــد. 
نمی شــود که یک روز بگوینــد بازی ها انجام 
می شــود و یک روز بگویند تعطیل اســت. ما 
اصــلًا نمی دانیم قرار اســت چــه اتفاقی رخ 
بدهد. اینکه درباره شروع بازی ها هر روز یک 
خبــر بشــنویم کاری غیرحرفه ای اســت. اگر 
بازی ها تعطیل شــود، مدیران سود می کنند 
و بــه زیان بازیکنان است.متأســفانه بیش تر 
تســت  دادن  بــرای  شهرســتانی  تیم هــای 
کرونا مشــکل دارند. ســازمان لیگ باید یک 
برنامه ریزی مشــخص انجام بدهد. اگر قرار 
باشــد هر کســی نظری بدهد و سازمان لیگ 

هم گوش کند که کار پیش نمی رود.«
جلالــی: فوتبال باید زندگی بــا کرونا را یاد  �

بگیرد
مجید جلالی ســرمربی گل گهر، در ارتباط 
بــا مثبت شــدن تســت برخــی از بازیکنــان و 
اعضای این تیم به تسنیم، گفت: »این اتفاق 
باعث شــد فعــلًا تمرینــات را شــروع نکنیم. 
قــرار اســت نتیجــه قطعی تســت مشــخص 
شــود. افــرادی کــه وضعیت مشــکوکی دارند 
در قرنطینــه هســتند تــا بــه شــرایط طبیعــی 
برگردند.« او درباره اینکه برخی اعتقاد دارند 
با این شــرایط برگزاری بازی ها ریسک بزرگی 
اســت، خاطرنشــان کــرد: »ایــن یــک بحــث 
کارشناسی است ولی تمام دنیا به این نتیجه 
رســیده اند که با تعطیل کردن و خانه نشــینی 
چیــزی درســت نمی شــود و مــا بایــد بــا ایــن 
بیمــاری کنــار بیاییم و نــکات بهداشــتی را تا 
جایی که ممکن اســت رعایــت کنیم. فوتبال 
هم به نوعی باید زندگی با کرونا را یاد بگیرد.«

گروه ورزش/ دیروز پاســخ تســت کرونا بازیکنان و ســایر اعضای 
تعــدادی دیگر از تیم های فوتبال در لیگ برتر و لیگ یک اعلام 
شــد. بر این اســاس، یکی از اعضای کادرفنــی و 3 بازیکن پارس 
جنوبــی مبتلا به ویروس کرونا هســتند. همچنیــن با هماهنگی 
به عمل آمده بین مدیرعامل باشــگاه سپیدرود و دانشگاه علوم 
پزشــکی گیلان از بازیکنان و کادر اجرایی و فنی ســپیدرود تست 
کرونا گرفته شــد. اعضای  استقلال هم چهارشنبه هفته گذشته 
تســت کرونا دادند و مشــخص شــد هیچ کدام از آنهــا درگیر این 
بیمــاری نیســتند. با این حال با تصمیم کادرپزشــکی اســتقلال 
بازیکنــان این تیم قرار اســت هفته آینده تســت کرونــا بدهند تا 
وضعیت سلامت آنها دوباره مورد بررسی قرار بگیرد. مسئولان 
ذوب آهــن هم همانند اســتقلالی ها در نظر دارند کــه مجدداً از 
اعضــای کادرفنی و اجرایی و بازیکنان این تیم اوایل هفته آینده 

تست کرونا بگیرند.
 در ایــن میــان، فرهــاد حمیــداوی مالــک باشــگاه شــهرخودرو 
در روزهــای گذشــته در یکــی از مصاحبه هــای خــود با اشــاره به 
تســت های پزشــکی، افشــا کرد دو بازیکن مشــکوک به کرونا در 
ایــن تیم وجود دارند اما دیروز خبر رســید که شــهر خودرویی ها 
با تمامی نفراتشــان به اســتثنای دو ســه بازیکنی که از شهرهای 
دیگر در حال اضافه شدن به تیم هستند، تمرین کرده اند. با این 
وصف، به نظر می رسد هیچ بازیکنی در تیم فوتبال شهرخودرو 
بــا کرونا مواجه نشــده و اگر هم این اتفــاق در میان اعضای کادر 
فنــی، تــدارکات یــا هر یــک از اعضــای مجموعــه تیــم رخ داده، 
به صورت رسمی تأیید و اعلام نشده است. همچنین روز دوشنبه 
اعلام شــد که ابوالفضل درویشوند و حسن نجفی 2 بازیکن تیم 
شــاهین بوشــهر به خاطر درگیری با بیمــاری کرونا بــه مدت دو 
هفته باید در قرنطینه باشند و فعلًا در تمرینات این تیم حضور 
ندارنــد. ایــن خبــر در حالــی مطرح شــد کــه خداکــرم ایزدپناه، 
سرپرســت تیم فوتبال شــاهین شهرداری بوشــهر اعلام داشت 
که نتیجه آزمایش 2 بازیکن مطرح شــده شــاهین بوشهر منفی 
است و تا صبح چهارشنبه هیچ نتیجه مثبتی اعلام نشده است. 
خوشه طلایی ساوه به عنوان یکی از تیم های مدعی لیگ یک که 
شانس نسبتاً مناسبی برای صعود به لیگ برتر دارد، چند روزی 
است تمرینات را آغاز کرده است. در این شرایط گفته می شد که 
اعضای این تیم بدون انجام تست های کرونا تمرینات را شروع 
کردنــد که این موضوع حواشــی زیــادی ایجاد کرد اما مســئولان 
خوشــه طلایی منکر این مهم شــدند. مدیران این باشگاه اعلام 
کردند که تســت کرونا از اعضای تیم شــان هفته گذشــته به طور 
دقیق انجام شده و جواب آزمایش همه اعضای تیم اعم از کادر 

فنی و بازیکنان منفی بوده است.
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واکنش گل محمدی به نامه مجیدی
یحیی گل محمدی در جمع خبرنگاران در پاسخ به این سؤال که گفته می شود 
لیگ فقط به خاطر پرسپولیس برگزار خواهد شد، گفت:»نمی دانم منظور شما 
از حمایت چیســت، تعجب می کنم از اینکه برخی باشــگاه ها عنوان می کنند 
هزینه گرفتن تســت کرونا از اعضای تیم مان را نداریم. به نظرم آنها بیشتر به 
این سمت فرار می کنند که برای ادامه مسابقات لیگ هزینه نکنند.« سرمربی 
پرســپولیس در مورد اینکه فرهاد مجیدی در نامه ای به مدیرعامل اســتقلال 
خواسته سازمان لیگ تضمین دهد که کسی با شروع دوباره لیگ کرونا نگیرد، 
چنین واکنشــی داشت: »کسی هســت که تضمین دهد با تعطیلی لیگ کرونا 
می رود؟ هیچ کس نمی تواند تضمین دهد که بازیکن و مربی کرونا نگیرد. در 
همه شغل ها امکان ابتلا به ویروس بالاست و فوتبال هم یکی از این مشاغل 
است. اینکه بخواهیم بترسیم از اینکه کسی کرونا بگیرد و به خاطر آن لیگ را 
تعطیل کنیم تصمیمی اشتباه است. اکثر کشورهای بزرگ دنیا به این نتیجه 

رسیدند که لیگ شان را با وجود ویروس کرونا برگزار کنند.«

سانیول؛ گزینه جدید تیم ملی که  تکذیب شد
در حالی که دراگان اســکوچیچ سرمربی کروات تیم ملی فوتبال هنوز کار خود 
را با این تیم به صورت رسمی آغاز نکرده، هر چند وقت یک بار اخباری مبنی 
بــر حضــور یک مربی دیگــر روی نیمکت تیم ملی به گوش می رســد. یک روز 
گابریل کالدرون ســرمربی ســابق پرســپولیس و روز دیگر آندره آ استراماچونی 
ســرمربی سابق استقلال. گزینه هایی که فدراســیون فوتبال هم مذاکره با آنها 
را تکذیــب می کنــد. نام جدیدی که در این میان مطرح شــده، ویلی ســانیول، 
ســتاره فرانســوی ســابق تیم فوتبال بایرن مونیخ اســت که ســایت فرانســوی 
»فــوت مرکاتــو« مدعی شــده که با فدراســیون فوتبال بــرای هدایت تیم ملی 
وارد مذاکره شــده اســت. این ســایت نوشته:»ســانیول در آســتانه بازگشت به 
زمین فوتبال قرار دارد. طبق اطلاعاتی که به دســت ما رســیده، بازیکن سابق 
بایرن مونیخ با فدراسیون فوتبال ایران تماس داشته است. در ایران، خیلی ها 
سوابق و شخصیت او را قبول دارند و او می تواند سرمربی بعدی تیم سی و سوم 
رده بنــدی فیفا باشــد. تیمــی که در حــال حاضر هدایــت آن برعهــده دراگان 
اســکوچیچ است. ســانیول که دوران مربیگری اش را ســال 2013 آغاز کرد و در 
فاصلــه ســال های 2014 تا 2016 هدایت بوردو را برعهده داشــت، ســال 2017 
به عنوان کمک مربی در بایرن مونیخ مشــغول به کار شــد.« بــا این حال، امیر 
مهدی علوی، ســخنگوی فدراســیون فوتبال دربــاره مذاکره با ســانیول گفت: 
»هیچ مذاکره ای میان فدراســیون فوتبال ایران و ســانیول وجود نداشته و تیم 
ملی تحت ســرمربیگری اســکوچیچ به فعالیت خود ادامه خواهد داد. موارد 
مطروحه در این باره همچون شایعات مشابه گذشته عاری از واقعیت است.«

میلیچ بازگشت، دیاباته جمعه می آید
هرویــه میلیــچ مدافــع کروات اســتقلال ســاعت 4:30 بامــداد دیروز از مســیر 
فرانکفورت به دوحه و سپس وارد فرودگاه بین المللی امام خمینی)ره( تهران 
شد. قرار است وی بعد از انجام تست کرونا در تمرینات استقلال شرکت کند. 
طبق پیگیری های ایسنا، شیخ دیاباته مهاجم آبی پوشان هم جمعه شب به 
ایران بازمی گردد تا یکی از مهم ترین دغدغه های مســئولان باشــگاه استقلال 

برطرف شود.

پیروزی پیکان در دیداری تدارکاتی
با فروکش کردن موج شیوع ویروس کرونا بسیاری از تیم های فوتبال تمرینات 
خــود را آغــاز کرده انــد. بر این اســاس پیکان سه شــنبه با رعایــت پروتکل های 
بهداشتی در دیداری تدارکاتی به مصاف خوشه طلایی ساوه رفت و به پیروزی 
3 -1 دست یافت. سعید واسعی، شهریار مغانلو و میلاد شیخ سلیمانی زننده 

گل های پیکان بودند.

دلیل درگذشت قهرمان اسکیت ایران کرونا بود؟
روز چهارشــنبه خبــر رســید که محمد نعمتــی، ملی پوش 20 ســاله تیم ملی 
اســکیت جوانــان که ســابقه قهرمانــی مســابقات بین المللی کــره جنوبی در 
ســال1397 را دارد، بر اثر ابتلا به کرونا جان باخت.البته هنوز مشــخص نشده 
که علت مرگ این ملی پوش مســمومیت یا ابتلا به کرونا بوده اســت. محمد 
عجم، رئیس هیأت اســکیت خراســان رضوی در این باره به ایسنا گفت: »پدر 
این مرحوم علت مرگ را مسمومیت اعلام کرد اما طبق صحبتش مشکوک 
به کرونا هم بوده است. حال پدرش خیلی مساعد نیست و توضیح کاملتری 
نــدارم.« نعمتی مدال طلای اســکیت در مســابقات بین المللــی کره جنوبی 
سال1397 را در پرونده دارد. روزنامه ایران این ضایعه را به خانواده آن مرحوم 

و جامعه ورزش تسلیت می گوید.

فاصله گذاری اجتماعی بایرن در صدر جدول!

هفته بیست وهشــتم بوندس لیگا سه شــنبه شب پیگیری شــد و در مهم ترین 
بازی از 4 بازی برگزار شده، دو تیم بایرن مونیخ و دورتموند در خانه دورتموند 
به مصاف هم رفتند و در نهایت بایرن با تک گل جاشوا کیمیچ در دقیقه 43 
مقابل دورتموند به برتری دست یافت تا با 7 امتیاز برتری در صدر در آستانه 
کســب یک قهرمانی دیگر قرار گیرد. هانســی فلیک با این پیروزی از 18 بازی 
اول خود به عنوان ســرمربی بایرن موفق به کســب 15 پیروزی شده است، این 
رکوردی اســت که در تاریخ باشگاه بایرن مونیخ تنها یک مربی دیگر موفق به 
ثبت آن شده است و آن پپ گواردیولا بود. این پیروزی هفتمین پیروزی پیاپی 
بایرن مونیخ در بوندس لیگا بود. مانوئل نویر، دروازه بان آلمانی بایرن مونیخ 
هــم بــه رکــورد ۴00 بــازی در رقابت های بوندس لیگا رســید. فاوره، ســرمربی 
سوئیســی دورتمونــد در پایــان بــازی در گفت و گــو با خبرنــگاران در پاســخ به 
پرسشــی درباره اینکه آیا می تواند تیمش را به قهرمانی برساند؟ گفت: »چند 
ماه اســت که این حرف ها زده می شــود. من روزنامه نمی خوانم ولی می دانم 
چــه خبر اســت. مــن ظرف یکــی دو هفته آینــده در این بــاره صحبت خواهم 
کرد.« شــایعات درباره آینده فاوره در دورتموند وقتی در آلمان پررنگ تر شــد 
که لوتار ماتئوس هم بعد از بازی سه شــنبه شــب در گفت و گو با تلویزیون های 
این کشور گفت معتقد است فاوره بزودی از سمتش برکنار شده و جایش را به 
نیکو کوواچ سرمربی سابق بایرن می دهد. جاشوا کیمیچ، ستاره بایرن مونیخ و 
زننده تک گل تیمش در این دیدار اظهار داشت: »قبل از این دیدار به من گفته 
شــده بود که بورکی از خط دروازه اش جلــو خواهد آمد. این بهترین گل دوران 
ورزشــی من بــود و اهمیت زیــادی برای بایــرن مونیخ داشــت.« مانوئل نویر، 
کاپیتان مونیخی ها معتقد اســت که با پیروزی مقابل دورتموند، حالا تیمش 
کامــلًا سرنوشــت قهرمانی را در دســت دارد. متس هوملــس، مدافع باتجربه 
دورتموند نیز معتقد اســت که تیمش باید منتظر باشــد تا در صورت لغزش 
بایرن مونیخ از آن اســتفاده کند. چهارشنبه شب)دیشب( با برگزاری 5 دیدار 
لایپزیش- هرتابرلین، هافنهایم- کلن، یونیــون برلین- ماینتس، آگزبورگ- 
پادربورن و دوسلدورف- شالکه پرونده این هفته از مسابقات بسته شد. هفته 

بیست و نهم مسابقات بوندس لیگا از جمعه آغاز می شود.

ـار
بـــ
اخ

گا
سلی

ند
بو

ساعی: تأخیر در برگزاری المپیک به ضرر ماست
محصول رقابت های 5، 6 ماه گذشته مان دود شد و به هوا رفت
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در انجام تست های کرونا علامت سؤال هایی وجود دارد اما

همچنان قرار بر برگزاری لیگ است

ش
ار
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توتو اسپورت )ایتالیا(
از بــازار نقــل و انتقــالات فوتبــال اروپا، 
 11 یوونتــوس  باشــگاه  رســیده  خبــر 
بــرای  تابســتان  را  خــودش  بازیکــن 
فــروش خواهــد گذاشــت. از پریــن تــا 
روگانی و از رابیو تا ایگواین. سوژه ای که 
ایــن روزنامه آن را روی جلد خود برده 
و تیتــر »یــووه 11 در بــازار!« را برای آن 

انتخاب کرده است.

آس )اسپانیا(
گرت بیل ســتاره ولزی رئــال مادرید به 
بــازی گلــف علاقه بســیار زیــادی دارد. 
گلــف بازی کــردن او کــه ایــن مرتبه در 
روزهای کرونایی اتفــاق افتاده، یک بار 
دیگر سوژه رسانه ها شده و این روزنامه 
با انتشــار عکســی از بیل بــا چوب گلف 
در تیتــر یک خود به صــورت کنایه آمیز 

پرسیده: »گلف، گلف، گل؟«

سان اسپورت )انگلیس(
جردن هندرسون هافبک لیورپول و تیم 
ملی انگلیس معتقد اســت ســتاره های 
لیگ برتری حالا احساس امنیت می کنند 
و می شــود مســابقات لیگ برتر را از ســر 
گرفت. این روزنامه هم صحبت های این 
بازیکن را ســوژه اصلی صفحه خود قرار 
داده و عنــوان »بــازی هِنــد« را برای تیتر 

یک خود برگزیده است.

تست مجدد کرونا از استقلالی ها و ذوبی ها


